
 

Kedves Diáktársaim! 
 

Hidi Lászlónak hívnak, egyetemünk IV. éves teológia-

lelkész szakos hallgatója vagyok, és egyúttal az idei tanév 

Hallgatói Önkormányzatának alelnöke, Hitéleti 

Esküdtfelügyelője. 

A Hallgatói Önkormányzat munkájába első alkalommal 

2014 szeptemberében csatlakoztam be, amikor 

megválasztottatok évfolyamom képviseletére. Ezt követően 

pedig körülbelül 1 éve ismét bizalmatokat kértem, amikor 

elindultam az idei tanév Hallgatói Önkormányzatának 

Hitéleti Esküdtfelügyelői tisztségére. Talán egyetemünk 

épülete még nem volt ilyen szép, talán még a pocakom is 

kisebb volt, de az az egy biztos, hogy ott és akkor én 

ígéretekkel álltam ki elétek. Engedjétek meg, hogy 

bemutatkozásomban számot adjak arról, hogy mire is 

használtam fel azt a bizalmat, melyet megszavaztatok nekem. 

Arculattervezéssel kezdtük az évet, melynek részeként elkészült a már jól ismert logó, létrejött egy 

működőképes honlap és az Új Közlöny megtelt élettel. 

Megszerveztük – hosszú idő óta először – a többnapos Bagolytábort, ezzel is felélesztve egyetemünk 

egy szép hagyományát, és hozzájárulva az elsőévesek évfolyammá válásához. 

A Csendes Napokon figyeltünk arra, hogy KÖZÖS(s)ÉGben készüljünk a tanévre Új Erővel és 

Reményekkel. 

Fontosnak tartottuk, hogy hidat képezzünk egyetemünk teológiai és nem hitéleti képzésben részesülő 

hallgatói között, ezzel is megteremtve az egységes Diákságot. 

Fontosnak tartottuk azt is, hogy a szeptemberben felállított Hallgatói Önkormányzat egy kreatív, jól 

működő csapat legyen, akik a színes programokkal és jelenlétükkel egy közösséggé formálják Diákságunkat. 

A Hallgatói Önkormányzat által szervezett programokat a sokszínűség jellemzi leginkább. A 

repertoárban szerepelt a Szüret, a Retro Est, a Megemlékezések, a Karácsonyi programok, a Témakör 

estek, a Széder-est, a kerekasztal-beszélgetések, a focidélutánok, a Zumba aerobik órák, az Élő Kövek 

koncert, és nem utolsó sorban a DRHE Bál. Tanévzáró programunkként pedig készülünk a Tavaszi Piknikre. 

A Hallgatói Önkormányzat számára létrehoztunk egy modern és jól felszerelt irodai helyiséget. A 

Társalgóba létrehoztunk egy galériát, ahol neves művészek alkotásait tekinthetitek majd meg, és ahol ti is 

megmutathatjátok tehetségeteket; új számítógépeket vásároltunk, melyekkel egyszerűbb és gyorsabb lehet 

mind a munka, mind a szórakozás; kiépítettünk egy csomagmegőrző rendszert, hogy nap közben zárható 

helyen tárolhassátok értékeiteket. Mindezeket egyetemünk támogatásával vihettük véghez. 

Fontosnak tartottuk, hogy pályázati lehetőséget biztosítsunk számotokra: az évkezdés után így 

csatlakozhattatok be a Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői közé, év közben pedig így juthattatok értékes 

nyereményekhez a fotó- vagy a vers és novellapályázattal. 

Hidi László 

– Szenior jelölt – 



A Hallgatói Önkormányzat forrásai mellett hatalmas segítséget jelentett Egyetemünk támogatása. 

Továbbá az idei évben megkaptuk a lehetőséget a Kossuth Kollégiumok Kulturális Bizottságától, hogy 

felhasználjuk az egyetemünk hallgatói által is befizetett kulturális hozzájárulásból fenntartott alapot. 

Végrehajtottuk a Hallgatói Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását, 

elkészítettük az új Alapszabályt, mellyel szerettünk volna létrehozni egy demokrácián alapuló és a 

gyakorlatban is működő érdekképviseleti rendszert. Javasoltuk a Legációs Szabályzat módosítását, hogy 

szabályzat szerint is lehetőségetek legyen a név szerinti kikérésre nem csak anyagyülekezetetekben. 

 

Most, hogy eltelt egy év és számot adtam arról, hogy hogyan használtam fel a tőletek kapott bizalmat, 

azt kérem, hogy dolgozzunk együtt még egy évet. Bár sok minden megújult és megváltozott egyetemünkön, 

ismét a bizalmatokat kérem, mert a 2016/17-es tanévben örömmel képviselnélek benneteket Szeniorként is.  

Diákvezető társaimmal elindítottunk egy folyamatot: elindítottunk Diákságunk megújulását és 

közösséggé formálását. Segítsetek most nekünk, hogy ehhez a folyamathoz még egy évig hozzájárulhassunk. 

Egyetemünkön, Diákságunk körében szükség van az egységre intézeteken és évfolyamokon belül és intézetek 

és évfolyamok között egyaránt – szeretnénk ezt minden erőnkkel elősegíteni. 

 

Intézményünk még fejlesztés alatt áll, és ez igaz Diákságunkra is. A kettőt azonban nem választhatjuk 

el egymástól, hiszen hamarosan elkészül a tornaterem. Ezzel egy olyan lehetőséget aknázhatunk ki 

Diákközösségünk erősítése és a programok sokszínűsége érdekében, melynek hiányát megéreztük idei 

tanévünkben. Szeretnénk hozzájárulni a tornaterem kihasználásához, szeretnénk élettel megtölteni a 

megújult sportteret. 

Diákéletünk részét képezik tanulmányaink is, ezért a következő évben szeretnénk nagyobb hangsúlyt 

fektetni ismereteink is tapasztalatunk gazdagításába. Fontosnak tartjuk beindítani a korrepetálást, hogy 

ezzel is segíthessünk egymásnak. A jövőre nézve rendkívül nagy jelentőséggel bír, hogy amennyire csak lehet, 

felkészülten lépjünk ki egyetemünkről. Így is szeretnénk a segítségetekre lenni olyan programokkal, melyek 

az életre készítenek fel bennünket. 

Végül, de nem utolsó sorban, az április 8-10.-i hétvégén megrendezett Kárpát-medencei Protestáns 

Teológus Találkozón megbízást kaptunk a jövő évre nézve: 2017 tavaszán a Debreceni Református 

Hittudományi Egyetem ad otthont a következő Találkozónak. Tapasztalatunkkal, energiánkkal és 

kreativitásunkkal örömmel hozzájárulnánk az esemény létrejöttéhez. 

 

Vannak terveim, van még időm, van még energiám, és azt a munkát, amelyet közöttetek és értetek 

szeretnénk végezni, nem gátolják tanulmányi eredményeim sem. Láthattátok, hogy Hitéleti 

Esküdtfelügyelőként milyen évet tudhatok magam mögött. Egyedül rajtatok múlik, hogy szeretnétek-e, ha én 

lennék a 2016/17-es tanév Hallgatói Önkormányzatának Szeniora. 

AMENNYIBEN SZERETNÉD, HOGY FOLYTASSUK A MEGKEZDETT MUNKÁNKAT, 

KÉRÜNK, SZAVAZZ RÁNK ÁPRILIS 27.-ÉN! 


